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Na jednání Rady a Prezidia FV 01/2017 bylo mimo jiné
projednáno:

        

1)    Hospodářka P-FV pí. Ing. Muchová Jana seznámila Radu FV s účetní zprávou P-FV
za rok 2016. Rada FV tuto zprávu přijala.

2)    Prezident FV p. Malík informoval Radu FV o podpisu kolektivní smlouvy ČD,a.s. na
rok 2017. K podpisu došlo dne 15.12.2016. Rada FV byla seznámena s jednotlivými
body a změnami v této nové PKS. Dále pak byla Rada FV informována o změně
v Katalogu prací ČD a.s., která souvisela s uzavřením PKS.

3)    Viceprezident FV p. Hevera informoval Radu FV o podpisu kolektivní smlouvy ČDC
a.s. na rok 2017. K podpisu došlo dne 16.12.2016 (kromě OSŽ, které svůj podpis
připojilo 22.12.2016). Rada FV byla seznámena s jednotlivými body a změnami v této
nové PKS. V měsíci lednu 2017 proběhnou prezentace PKS ČDC a.s. 2017
s podrobným výkladem zaměstnanců O10 GŘ ČDC.

4)    Viceprezident FV p. Hevera seznámil Radu FV s konáním prezentací PKS ČDC a.s.
na rok 2017. Rada byla informována o jednotlivých dnech prezentací a místech
konání. Prezentaci provedou zaměstnanci O10 GŘ ČDC a.s. a zodpoví na položené
dotazy.

5)    Viceprezident FV p. Hevera seznámil Radu FV s připomínkovým řízení IN ČDC ORs
xxx (náhrada za ORs 41). Jedná se o IN pro řešení škodní událostí. P-FV zaslalo
k této IN své připomínky. Rada FV byla seznámena s těmito návrhy FV.

6)    Prezident FV p. Malík informoval Radu FV o prodloužení smlouvy o vykonání
činnosti SIBP pro P-FV na rok 2017 s p. Chabadou Janem.
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